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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 

 
Zápis č. 5/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL 

dne 25. září 2023 
 

 
Přítomni: Jiří BENEŠ on-line, Nikol BENEŠOVÁ, Filip DVOŘÁK, Jan MORAVA, Vojtěch LINDAUER, Jakub REČEK, 

Tomáš ROUBÍČEK 

Omluveni: Jakub KYNCL, Barbora MAŠKOVÁ, Magda HOLÁ (tajemnice AS FZS TUL) 

Hosté: Karel CVACHOVEC, Zuzana PAUKEROVÁ, Lenka KOZÁKOVÁ 

 

Zahájení: Předseda zahájil jednání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity  

v Liberci (dále jen AS FZS TUL) a konstatoval jeho usnášeníschopnost. Následně jmenoval skrutátory a přečetl 

program zasedání. Schváleno tichým souhlasem. 

 

 

Skrutátoři:  Jan MORAVA 

 Tomáš ROUBÍČEK 

 

Program jednání: 

1. Zápis č. 4/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 26. 6. 2023 

2. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního programu Zdravotnické záchranářství 

3. Plán realizace strategického záměru 

4. Různé 

 

1 Zápis č. 4/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 26. 6. 2023 

Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 4/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

26. 6. 2023. 

Diskuze: Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 4/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

26. 6. 2023. 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 7-0-0 

 
 

   2 Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního programu Zdravotnické záchranářství 

   Předseda AS FZS TUL požádal předkladatele o představení předloženého bodu 

Děkan fakulty představil senátorům návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního programu 

Zdravotnické záchranářství.  

   Diskuze: Předseda zmínil, že všichni senátoři měli možnost do dokumentu nahlédnout on-line a vyzval ostatní 

k diskuzi. Žádné dotazy či připomínky nezazněly. 
Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního 

programu Zdravotnické záchranářství.  
Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 7-0-0 
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3 Plán realizace strategického záměru 

   Předseda AS FZS TUL požádal předkladatele o představení předloženého bodu. 

Děkan fakulty představil senátorům Plán realizace strategického záměru. 

Diskuze: Předseda otevřel diskuzi. Senátor Morava vznesl dotaz na doktorská studia, zda má fakulta vizi mít vlastní 

studijní doktorský program v biomedicínském inženýrství. Děkan sdělil, že fakulta má vizi v řadě studijních programů 

pokračovat formou doktorského studia, ale není dostatek fundovaných pracovníků s dostatečným úvazkem na FZS 

pro to, aby fakulta mohla mít doktorský studijní program. Další dotaz nezazněl. 
Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Plán realizace strategického záměru. 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 7-0-0 

 
 

 4 Různé 

 Senátor Roubíček poděkoval pracovníkům fakulty, kteří se zúčastnili organizace oslav 70 let TUL. 

   Senátorka Benešová informovala, že podklady ze schránky důvěry byly zpracovány a zaslány vedení FZS a žádá o 

vyjádření, zda se věc začala řešit. Dále zmiňuje, že se studentská komora sešla s proděkankou Paukertovou a 

proděkankou Procházkovou, kde se dohodli, že bude studentská komora proděkanku Procházkovou informovat o 

dalším průběhu. Studentská komora žádá diskuzi jak pokračovat do budoucna a oznamuje, že současná schránka 

důvěry byla uzavřena, jednak aby se s vedením fakulty našel oficiální kanál, do kterého budou studenti ochotni 

přispívat, jelikož o formu ve STAGu není zájem, a také aby byla vyřešena otázka bezpečnosti.  

   Děkan oznámil stanovisko, že možnosti, které dává STAG, nejsou vyčerpány, dále oznamuje, že je možnost 

kontaktovat univerzitního ombudsmana, také zmiňuje, že je možné jakoukoliv stížnost řešit přes ročníkové učitele, 

příslušné proděkanky či děkana fakulty. Děkan udává, že podněty, které dosud přišly, nejsou nevýznamné. 

Stanovisko k současné schránce důvěry označuje jako rozpačité, protože schránka obsahuje napadnutelné věci, 

jelikož u některých podnětů je možnost, že se dotyčný bude bránit proti pomluvě, a to znamená právní maraton, 

který v téhle situaci bude obtížné obhájit. Děkan oznamuje, že dokud nebude právní stanovisko, že forma schránky 

důvěry je v pořádku, tak k tomu zaujímá rozpačité stanovisko.  

   Senátor Dvořák zmiňuje, že se studenti raději obrací na studentkou komoru, než na STAG či vedení fakulty, protože 

ve spolužáky mají větší důvěru a vedení fakulty se bojí svěřovat. Proděkanka Paukertová vznesla dotaz, zda 

ekonomická fakulta nemá studentského ombudsmana, dále udává, že pokud je stížnost osobní, tak je možno využít 

ombudsmana a pokud se stížnost zaměřuje na studijní záležitosti, tak je STAG dostatečně anonymní. Proděkanka 

také oznamuje, že na hodnocení ve STAGu se dívá často.  

   Senátor Roubíček navrhuje, aby se studentská komora sešla s univerzitním ombudsmanem. Senátorka Benešová 

uvádí, že by bylo vhodné vytvořit manuál pro studenta, kde se dozví, co má dělat, nebo koho kontaktovat v případě 

problémů. Dále doplňuje, že by bylo vhodné dát studentům zpětnou vazbu z hodnocení STAGu, která není viditelná. 

Senátor Morava se ptá, zda vedení fakulty přikládá nějakou váhu podnětům ze schránky důvěry, kterých přišlo 

hodně. Děkan sděluje, že některé skutečnosti jsou vážné, ale je obtížné je řešit, protož se jedná o anonymy a podněty 

mohou a nemusí být pravdivé. Proděkanka Paukertová vyzvala studentskou komoru, aby zjistila, co je na jiných 

fakultách a co by vyhovovalo naší fakultě a co bude studentská komora považovat za nejvýhodnější, (například 

studentský ombudsman nebo studentský poradce) a vedení je v tom podpoří.  

   Předseda navrhuje na webu fakulty a sociálních sítích fakulty informovat studenty o možnostech, na koho se 

v případě problémů mohou obrátit. Senátorka Benešová zmiňuje, že by bylo vhodné organizovat i setkání studentů 

s vedením fakulty, kde by se prezentovala činnost fakulty. Senátor Morava pokládá dotaz, jak se nyní informace o 

možnostech řešení problémů odprezentuje studentům. Proděkanka Paukertová sděluje, že informace dá vedení 

fakulty na web a mailem. Předseda doplňuje, že je vhodné využít i sociální sítě.  

 Proděkanka Paukertová se dotazuje, zda bude příští volba senátu v on-line podobě, protože se jí na tuto otázku ptají 

zaměstnanci nemocnice. Předseda sděluje, že je zapotřebí upravit volební a jednací řád a že tomu musí předcházet 
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jednání senátorů. Dále sděluje, že se kdokoliv s podobným dotazem může obrátit přímo na senát. Dodává, že se 

ukázalo, že on-line volba na fakultě není využívaná.  

   Předseda vznáší dotaz, zda se na základě výběrového řízení přijímali noví zaměstnanci a kteří to jsou. Tajemnice 

fakulty senátory obeznámila s tím, že se většinou jednalo o převod zaměstnanců z dohod na pracovní poměry. 

 Předseda vznesl dotaz na povinnost absolvovat pedagogické minimum. Proděkanka Paukertová sdělila, že jedná 

s pedagogickou fakultou o formě výuky a že se dle karierního řádu musí splnit do 3 let. 

 
 

Předseda senátu poděkoval senátorům za účast a oznámil, že o datu příštího zasedání bude včas informovat.  

 

 

 

V Liberci dne 25. 9. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Vojtěch Lindauer Ing. Bc. Jakub Reček, DiS. 

zapsal předseda AS FZS TUL 


